



XXVIII^e RALLYE MONTE-CARLO HISTORIQUE

29 janvier au 7 février 2026

Date: 06.02.2026

Time: 16:36 hrs

Subject: BULLETIN NO.10

Document No: 1.10

From: The Stewards of the Meeting

To: All competitors / crew members

Number of pages 1

VII – CLASSEMENTS – PRIX – RECLAMATIONS

ART. 24 - CLASSEMENTS

24.5 La S.R. 17, avant dernière spéciale de l'épreuve, pourra servir de support pour l'attribution du prix spécial de La « Power Stage » du Rallye Monte-Carlo Historique.

Ce prix sera attribué à l'équipage ayant obtenu le plus petit total de points dans cette S.R. (hors pénalités routières) et sous réserve qu'elle n'ait pas fait l'objet d'interruption totale ou partielle.

Dans le cas d'interruption totale ou partielle, la S.R. précédente serait choisie comme support pour l'attribution du prix spécial et ainsi de suite jusqu'à la dernière spéciale du Rallye normalement et complètement disputée à la discrétion des commissaires sportifs. Dans l'hypothèse où le vainqueur de cette Power Stage serait également le vainqueur du classement général (ART. 26.1), le prix spécial de La Monte-Carlo Historique « Power Stage » serait attribué au deuxième équipage classé dans la Power Stage.

VII - CLASSIFICATION - PRIZES - PROTESTS

ART. 24 – CLASSIFICATION

24.5 R.S. 17, the penultimate special stage of the event, may be used as the basis for awarding the special "Power Stage" prize of the Rallye Monte-Carlo Historique.

This prize will be awarded to the crew with the lowest total points in this R.S. (excluding road penalties), provided that the stage was not subject to total or partial interruption. In the event of total or partial interruption, the previous stage would be used as the basis for awarding the special prize, and so on, until the last special stage of the Rally normally completed at the sole discretion of the stewards. If the winner of the Power Stage is also the winner of the overall classification (ART. 26.1), the special prize for the Monte-Carlo Historic Power Stage will be awarded to the crew classified second of the Power Stage.

Hervé ORSINI

Sophie BENSÀ

Marco Maria
CALEGARI

Didier MIGEON

The Stewards